
 
 
 
 
 
College van Burgemeester en Wethouders 
 
Art. 44 RvO vragen 
Onderwerp:  Groenveldsingel, deel 3 
 
Venlo, 21-12-2023 
 
 
 
Geacht college, 
 
 
Na wederom summiere en onvolledige beantwoording van de door Fractie Bastiaans eerder gestelde 
artikel 44 vragen met betrekking tot diverse dossiers van Fractie Bastiaans – later Veur Groeët Venlo, 
heeft ons doen besluiten hierover een interpellatiedebat met u aan te gaan. Dit zal plaatsvinden op 
31 januari 2024. 
 
Ook de beantwoording, d.d. 7-12-2023 van onze 2e serie vragen, d.d. 8-9-2023, over de reconstructie 
Groenveldsingel noopt ons tot het stellen van nieuwe vervolgvragen; 
 

1. In uw antwoord op onze vraag 3 stelt u dat u binnen IVOR punt 2.2 & 2.3, nieuwe energie en 
nieuwe natuur als ambitie gerealiseerd is bij deze herinrichting. Deze antwoorden vragen om 
nadere duiding. Hoeveel nieuwe energie is toegevoegd naar uw mening en hoeveel nieuwe 
natuur? 

2. Aangaande de circulariteit (IVOR) zijn wij van mening dat het wegbreken van de bestaande 
betonbanden aan beide zijden van de groenstrook en het aanbrengen van nieuwe 
betonbandenlijn gepaard gaat met wegbreken van beton, waar deze in verwerkt zijn en 
gebruik van nieuwe beton voor het ver-/opnieuw plaatsen van betonbanden. Hoe staat dat 
in verhouding in de zin van circulariteit versus nieuwe natuur & energie? 

3. Vraag 4 is naar onze mening tegenstrijdig met de uitspraak over de Groenveldsingel. Hier was 
versmalling ook niet nodig, maar is dusdanig aangepakt volgens u omdat dit in lijn lag met 
noodzakelijk asfaltonderhoud en IVOR, waardoor dus verbreding van de middenberm zou 
ontstaan. Waarom zou de Laaghuissingel te zijner tijd dan ook niet versmald moeten worden, 
waarbij verbreding van de middenberm ontstaat en dus in lijn ligt met IVOR? 

4. Wij betreuren uw matige reflectie op vraag 8. Bent niet tekortgeschoten in de afspraken die 
zijn gemaakt in IVOR? Heeft u IVOR niet deels gebruikt om het besluit van de versmalling 
Groenveldsingel te onderbouwen ter beantwoording van onze vragen? 

5. In vraag 9 vragen wij het volledige bestek, inschrijfstaat en afrekenstaat van dit project. 
Hiermee willen wij openbaarheid van kosten van dergelijke projecten, waarbij wij nut en 
noodzaak willen afwegen voor eventueel toekomstige, soortgelijke projecten. Helaas 
ontbreekt dit in uw beantwoording. In overleg met de griffie hebben wij onlangs tevergeefs 
geprobeerd deze documenten alsnog in ons bezit te krijgen, helaas zonder resultaat.  
Aan u alsnog het dringende verzoek om de gevraagde documenten uiterlijk week 2 2024 aan 
ondergetekende ter beschikking te stellen. Dit mag separaat van de beantwoording van 
vraag 1 t/m 4.  

 
In afwachting van uw antwoorden binnen de daarvoor gestelde termijn. 
 
Veur Groeët Venlo 
Leon Bastiaans 
 


